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Z A P I S N I K

19/2024 seje Zdravstvenega sveta, ki je potekala v sredo, 24. 4. 2024, s pričetkom ob 15. uri, v 
Veliki sejni sobi Ministrstva za zdravje (v nadaljnjem besedilu: ministrstvo), Štefanova 5, Ljubljana 
in videokonferenčno.

PRISOTNI ČLANI ZS:
- prof. dr. Mirta Koželj, predsednica,
- dr. Erik Brecelj,
- Denis Baš
- prof. dr. Mitja Kos, 
- prof. dr. Alojz Ihan, 
- prof. dr. Radovan Hojs,
- prim. mag. Dorjan Marušič,
- izr. prof. dr. Martina Drevenšek,
- izr. prof. dr. Maja Rus Makovec (AVK),   
- izr. prof. Petra Došenovič Bonča,
- doc. dr. Marko Pokorn, 
- Mario Fafangel (AVK),
- dr. Alenka Kolar,
- Tanja Španić, 

OSTALI PRISOTNI:
- Marjan Pintar, državni sekretar,
- Eva Vodnik, državna sekretarka,
- Jasna Humar, v. d. generalne direktorice,
- Andreja Baloh, koordinatorica ZS.

OPRAVIČENO ODSOTNI:
- prim. prof. dr. Danica Rotar Pavlič, 
- izr. prof. dr. Tatjana Lejko Zupanc,
- mag. Jakob Ceglar,
- prof. dr. Matjaž Vogrin,
- Nataša Vidnar.

Na 19/2024 seji Zdravstvenega sveta (v nadaljnjem besedilu ZS) je bilo prisotnih 14 članov od 19 
imenovanih, torej je bil ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del izvirnika zapisnika.

Sejo ZS je vodila predsednica ZS, prof. dr. Mirta Koželj, po naslednjem DNEVNEM REDU: 

1. Potrditev zapisnika 18/2024 seje ZS.
2. Realizacija sklepov 17/2023 seje ZS.
3. Poročilo Komisije za ocenjevanje vlog.
4. E-konzultacije.
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5. Poročilo o misiji SZO za oceno stanja na področju priprave, obnavljanja in spremljanja 
izvajanja smernic.

6. Razno. 

Zapisnik 18/2024 seje ZS je bil soglasno potrjen.

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda seje

Predsednica ZS je člane pozvala k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso 
imeli pripomb na dnevni red.

Sprejet je bil SKLEP: ZS je s soglasjem vseh navzočih članov potrdil predlagani dnevni red seje.

Ad 2 – Realizacija sklepov 17/2024 seje ZS

Predsednica ZS je člane seznanila z realizacijo sklepov 17/2024 seje, in sicer:
- Predlagatelje vloge za nov zdravstveni program Specialna lekarniška storitev – s 

kliničnim farmacevtom vodeno terapevtsko spremljanje koncentracij učinkovin (TDM) v 
bolnišnicah smo obvestili o uvrstitvi vloge na Prednostni (rangirni) seznam za leto 2025.

- Predlagatelje vloge Strokovni, kadrovski in organizacijski standardi za izvajanje 
anesteziološke dejavnosti, smo seznanili, da ZS ne bo ocenjeval vloge dokler ne bo 
Delovna skupina za oblikovanje standardov in normativov pri MZ pripravila dokončnega 
predloga zanje. 

Poleg realizacije sklepov predsednica ZS člane seznani s poslanim dopisom ministrici za zdravje, 
s katerim je ZS zaprosil za povratno informacijo glede vlog, uvrščenih na rangirni seznam v 
preteklem obdobju. Na ZS se namreč obračajo predlagatelji, ki ne prejmejo nadaljnjih obvestil o 
fazi njihovih programov po tem, ko jih potrdi ZS. Na to temo bo na naslednjo sejo ZS posebej 
povabljen tudi predstavnik ZZZS.

Sprejet je bil SKLEP: Člani ZS so se seznanili z realizacijo sklepov 17/2024 seje ZS in predlagajo, 
da na naslednjo sejo ZS povabimo ZZZS za obrazložitev uvrščanja novih načinov zdravljenja v 
Splošni dogovor. 

Ad 3 – Poročilo Komisije za ocenjevanje vlog

Na seji Komisije za ocenjevanje vlog, ki je potekala 17. 4. 2024, je bila ponovno obravnavana 
vloga za nov zdravstveni program št. 0130-48/2020-2711-1 »Selektivna intraarterijska 
radioembolizacija (SIRT) primarnih in sekundarnih malignih neoplazem jeter« predlagateljev 
Klinični oddelek za gastroenterologijo, Klinični inštitut za radiologijo in Klinika za Nuklearno 
medicino, vsi iz UKC Ljubljana.

Predlagatelji so v vlogi sledili predlogom za dopolnitve, ki jih je podal ZS na 6/2023 seji 18. 1. 
2023. Pri strokovnem poročilu ni bila upoštevana dopolnitev, da je potrebno pripraviti smernice 
za zdravljenje primarnih in sekundarnih malignih neoplazem jeter s SIRT. V finančnem delu vloge 
se poraja nekaj pomislekov glede opredelitve finančne učinkovitosti, saj je glede na specifike 
različnih zdravljenj težko opraviti primerjavo. Da bi finančno poročilo lahko bilo izdelano so 
potrebne smernice za SIRT, na podlagi katerih bo možno upoštevati različne načine zdravljenja.
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Sprejet je bil SKLEP: Pri strokovnem poročilu ni bila upoštevana dopolnitev, da je potrebno 
pripraviti smernice za zdravljenje primarnih in sekundarnih malignih neoplazem jeter s SIRT. 
Finančnega poročila pa ni mogoče izdelati, če nimamo v prilogi smernic za SIRT pri primarnih in 
sekundarnih malignih neoplazmah jeter, saj brez smernic ne moremo upoštevati različnih načinov 
zdravljenja. Člani KOV so se strinjali, da je zadnji rok za končne dopolnitve  5. junij 2024.

Ad 4 – E-konzultacije

Državna sekretarka na Ministrstvu za zdravje, Eva Vodnik, je članom ZS predstavila način 
obravnave pacientov v Estoniji, ki vključuje tudi e-konzultacijo, ki je pri nekaterih specialnostih 
obvezna pred nadaljnjo obravnavo v specialističnih ambulantah. E-konzultacija izboljšuje 
kakovost informacij, ki se prenašajo od družinskega zdravnika do specialista, hkrati pa tudi 
prihrani čas do obravnave pacienta. Vse e-konzultacije so odgovorjene v roku največ sedmih dni, 
običajno pa v treh ali štirih dneh.

Predsednica se zahvali za predstavitev in člane ZS pozove k razpravi. 

V razpravi člani e-konzultacijo prepoznajo kot zanimivo rešitev. Glede na vsebino, ki jo je 
potrebno vnesti v obrazec e-konzultacije, je le-ta podobna sestavinam naših napotnic, ki ob 
ustrezni izpolnitvi nudijo uvid v bolnikovo stanje. Za nekatera področja je e-posvet že omogočen 
tudi pri nas, a se ga zdravniki le malo poslužujejo. Eden vzrokov je lahko tudi slabo poznavanje 
te možnosti.  E- posvet zmanjša število nepotrebnih napotitev k specialistu. Pacienti bi po e-
posvetu med družinskim zdravnikom in specialistomopravili več  storitev  že pri izbranem 
osebnem zdravniku. Potencialne uporabnike e-posveta pri nas je potrebno ponovno ozavestiti o 
tej možnosti in jih spodbuditi k uporabi. Potreben bi bil tudi pregled trenutnega stanja v kolikšnem 
deležu se e-posvet uporablja pri nas.

Sprejet je bil SKLEP: ZS se je seznanil z možnostjo e-posveta, ki jo načeloma podpirajo. Uporaba 
te možnosti je v Sloveniji majhna, potrebno je ugotoviti vzrok.

Ad 5 – Poročilo o misiji SZO za oceno stanja na področju priprave, obnavljanja in 
spremljanja izvajanje smernic

Predsednica ZS je članom poročala o poteku misije SZO za oceno stanja na področju priprave, 
obnavljanja in spremljanja izvajanja smernic, ki je bila izvedena v marcu 2024. Na dogodku so se 
predstavniki SZO seznanili z ureditvijo tega področja v Sloveniji in s predlogom za ureditev 
področja priprave, obnavljanja in spremljanja izvajanja smernic v Sloveniji, kot sta ga predstavila 
predsednica ZS in prof. dr. Alojz Ihan.

Člani misije SZO so bili mnenja, da bi intervjuji z nekaterimi dodatnimi predstavniki ključnih 
deležnikov, ki na sestanku iz različnih vzrokov niso bili prisotni, lahko prispevali k bolj 
verodostojnemu posnetku stanja na področju priprave, obnavljanja in spremljanja izvajanja 
smernic v Sloveniji. Intervjuje bo v sodelovanju s pisarno SZO v Sloveniji organizirala Služba za 
sodelovanje s SZO na MZ v najkrajšem možnem času. Po zaključenih intervjujih se pričakuje 
predlog, na kakšen način bi SZO lahko pomagala pri ureditvi področja kliničnih smernic v 
Republiki Sloveniji.

Ad – 6 Razno

a) Skrajšanje časa za odgovor predlagateljem vlog
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Pod točko Razno je predsednica ZS predlagala spremembo Poslovnika Zdravstvenega sveta, in 
sicer v delu, ki se nanaša na potrjevanje zapisnikov/sklepov ZS, saj le-ta v trenutni obliki namreč 
določa potrjevanje na naslednji seji ZS, kar pa podaljša odziv ZS na prejete vloge. Ugotovilo se 
je tudi, da 7. člen Pravilnika o ZS ni jasen glede termina potrjevanja zapisnika sej ZS. Člani ZS 
se strinjajo, da pravna služba Ministrstva za zdravje popravi 7. člen Pravilnika o ZS tako, da  se 
bodo zapisniki sej ZS potrjevali 8 dni po prejemu zapisnika po elektronski pošti..

Sprejet je bil SKLEP: Člani ZS se strinjajo s predlagano spremembo Poslovnika ZS.

b) Naslednja seja

Naslednja seja ZS bo 22. 5. 2024.

19/2024 seja ZS z dne 24. 4. 2024 se je zaključila ob 17.00 uri.

Zapisala:
Andreja Baloh prof. dr. Mirta Koželj
Koordinatorica ZS predsednica ZS
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